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§ 34 KOF 2024/150 

Yttrande - Remiss gällande operativ lokalförsörjningsplan för 
Eslövs kommun 2025-2029 
 
Beslut 
- Kultur- och fritidsnämnden tar förvaltningens yttrande som sitt eget och 
översänder det till kommunstyrelsens arbetsutskott.  
- Paragrafen justeras omedelbart. 
 
Ärendebeskrivning  
Inför budget 2025 har uppföljning och revidering gjorts av den operativa 
lokalförsörjningsplanen för åren 2024–2028 och förslag till en ny operativ 
lokalförsörjningsplan för åren 2025–2029 har tagits fram för att klarlägga 
kommunens kommande behov av lokalförändringar. Kultur- och 
fritidsnämnden har fram till den 15/5 möjligheten att yttra sig kring förslaget 
 
Beslutsunderlag 
• Reviderad tjänsteskrivelse. Yttrande remiss Operativ 

lokalförsörjningsplan 2025–2029 
• Kommunstyrelsens arbetsutskotts beslut § 56 2024 Remissversion av 

operativ lokalförsörjningsplan 2025–2029 
• Reviderad remissversion lokalförsörjningsplan 2025 - Eslövs kommun 

operativa lokalförsörjningsplan för åren 2025–2029 
• Tidplan inhyrningar LFP 2025–2029, remiss 
• Tidplan investeringar - bilaga LPF 2025–2029, remiss 

 
Beredning 
Kultur- och fritidsnämnden bedriver lokalintensiv verksamhet. I den 
framtagna remissversionen av operativ lokalförsörjningsplan för perioden 
2025–2029 är det tydligt att det finns stora behov inom nämndens 
ansvarsområde.  
Förutom behov inom nämndens ansvar behöver övriga nämnders behov 
vägas in i den slutliga versionen. Förutom att investeringar ska rymmas 
inom kommunens investeringsbudget behöver också Serviceförvaltningen 
hinna med att hantera projekten. Med dessa faktorer sammanvägda har 
styrgruppen för lokalfrågor konstaterat att det kommer behövas prioriteras 
och fördela investeringar under planperioden. 
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Nedan följer kommentarer som behöver vägas in vid beslut och 
genomförande av åtgärder som berör kultur- och fritidsnämndens område. 
 
- Ekenäsgården.  
Förvaltningen arbetar vidare med alternativa lokaler för EMUS. Ännu är 
inget klart. En flytt i perioden september-februari är inte önskvärd då 
föreningen då är i sin högsäsong för revyn. 
- Löparbanor Ekevalla  
Banorna är helt utdömda varav åtgärder bedöms behöva göras redan 2025 
- Fotbollshallens konstgräs   
Konstgräset har passerat sin livslängd för många år sedan. Projektet har 
flyttats fram tidigare varav detta nu behöver åtgärdas snarast. Fotbollen har 
redan idag underskott på träningsmöjligheter under vintern varav det är 
extra känsligt för oönskat driftstopp. Samtidigt ökar skaderisken för utövare 
på ett undermåligt underlag. 
- Gasverket  
Lokalerna möter inte dagens behov, varken det tekniska eller utformningen 
av lokaler. Innan beslut om större åtgärder behöver en utredning göras om 
möjligheterna i befintlig lokal. I utredningen behöver även utvecklingen av 
östra Eslöv vägas in. Dagens utomhusmiljö runt Gasverkets lokaler är en 
förutsättning för en väl fungerande verksamhet. Föreslagen utredning bör 
påbörjas snarast för att förslag om åtgärder ska kunna lyftas in i 2026 års 
lokalförsörjningsplan. Under tiden behöver de mest akuta åtgärderna 
genomföras så verksamheten kan fortgå. 
-Husarängen  
Etapp 1: Tidplanen för färdigställande behöver justeras så att överlämningen 
sker kvartal 1 2025. 
 
Etapp 2. Möjligheten för spontan motion och rörelse behöver öka i Eslöv. 
Etapp 2 av Husarängen har helt fokus inom detta område. Analys av statistik 
samt forskning visar tydligt på att många väljer bort aktiviteter pga. 
kostnaden. Husarängens etapp 2 bygger helt på gratis rörelse varav 
investeringen känns angelägen. Genom att göra investeringen 2025 flyter 
den väl ihop med både avslutet av etapp 1 samt åtgärder som ska göras inom 
Karlsrobadets utomhusmiljö. Investeringen kan nog ses som en av de mest 
prioriterade inom nämndens ansvar. 
-Karlsrobadet 
Frågor som rör fastigheten och dess skick är inget som Kultur och Fritid kan 
göra bedömningar över. Detta behöver hanteras av servicenämnden. Från 
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Kultur och fritid sida är det framåt av största vikt att nödvändiga åtgärder 
genomförs för att säkerställa en driftsäker anläggning. Nämnden ser behovet 
av att utveckla badets utomhusmiljö med tex rutschbana samt 
inomhusverksamheten med bassäng med höj- och sänkbar botten, men att få 
befintlig anläggning driftsäker är av högsta prioritet. 
Tidplanen för renovering av utomhusbassängen behöver justeras så att 
färdigställandet sker kvartal 2 2025.  
- Medborgarhuset  
Likt kommentaren kring Karlsrobadet så är fastigheten skick en fråga för 
Servicenämnden. Det är dock mycket angeläget att planeringen av åtgärder 
behöver göras i samråd med verksamheten då tex plåtarbete på tak påverkar 
uthyrningsmöjligheter vilket i sin tur påverkar verksamhetens intäkter. Vid 
byggnation av ny kulturskola behöver man när det går, ta med 
Medborgarhusets verksamhet i beräkning. 
- Ny konstgräsplan 
Eslövs kommun har ett underskott på konstgräsplaner vilket en utredning 
tydligt pekar på. Förvaltningen genomför just nu en utredning om relevant 
placering. I väntan på ny konstgräsplan pågår diskussioner med Askeröd om 
ett antal tider kan köpas in på deras plan för att minska lite på trycket på 
kommunens befintliga planer.  
- Idrottsplatser  
Det behöver tas ett helhetsgrepp kring frågan om kommunens idrottsplatser 
som drivs av föreningar. Innan nya avtal kan tecknas behöver nya 
besiktningar av anläggningarna göras för att kartlägga anläggningarnas 
skick. Det behöver också vägas in verksamhetens storlek, behov samt 
möjlighet och förmåga. För att få bästa framdrift behöver detta genomföras 
tillsammans mellan Serviceförvaltningen och Kultur och Fritid. Även frågan 
om belysning ingår i helheten. 
 
Beslutet skickas till  
Lokalstrateg Kommunledningskontoret 
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